
ZAPISNIK 16. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

16. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 07. svibnja 2020. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati  
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član i Mirela Varović, član.  
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativni tajnik,  Boris Vujnović, glavni načelnik SIH-a i Dan Špicer, 
poslovni direktor Saveza. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice 
2. Odluka o povratu kotizacija za European Jamboree 2020 
3. Preporuka udrugama za ljetne aktivnosti 2020. 
4. Renovacija prostora u Koturaškoj 3A 
5. Dogovor oko aktivnosti do kraja godine 2020 
6. Godišnja evaluacija rada i operativno planiranje 2020 
7. 11. Smotra SIH-a 2020. 
8. Projekti 
9. Hrvatska zajednica tehničke culture 
10. Razno 

 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa ZA.  
 
AD1. Verifikacija zapisnika s 15. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web 
stranicama Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  
 

 
AD2. Odluka o povratu kotizacija za European Jamboree 2020 
 

Izvještava Vujnović. Zbog situacije s Covidom 19 organizator je održavanje Jamboree-a 
premjestio na datum 2.–13.8.2021., lokacija održavanja ostaje ista, sudionička kotizacija također 
ostaje ista. Obzirom na odgodu održavanja aktivnosti organizator je ponovo otvorio prijave za 
sudjelovanje na Jamboreeu koje su otvorene do 31.10.2020. Članski doprinosi za sudjelovanje 
na aktivnosti do kraja trebaju biti uplaćeni do kraja veljače 2021. Za sada je za naše sudionike na 



Jamboreeu, njih oko 50 uplaćena prva rata organizatorima. Za drugu ratu sredstva su 
prikupljena, ali nisu transferirana organizatorima i nalaze se na izdvojenom računu Saveza. Od 
organizatora je dobivena informacija da se prva rata koja je uplaćena neće vratiti sudionicima. 
Nakon provedene rasprave donijet je sljedeći zaključak. Traži se da se organizatorima 
Jamboreea pošalje službeni dopis sa zahtjevom za povrat prve rate kako bi imali i službeni 
dokument koji potvrđuje da se uplaćeni novac neće vratiti, a ne samo neformalne informacije. 
Zaključak je donesen jednoglasno s 4 glasa za. Nakon provedene rasprave donesena je odluka da 
se svim sudionicima koji su uplatili drugu ratu za sudjelovanje na Jamboreeu izvrši povrat 
uplaćenog iznosa. Odluka je donesena jednoglasno s 4 glasa za. 

Zadužuje se Vujnović da to operativno riješi s načelnicom za međunarodnu suradnju 
Tanjom Tutić  i vodstvom kontingenta.  
 

 
AD3. Preporuka udrugama za ljetne aktivnosti 2020. 
 
 Izlaže Vujnović. Do sada je od strane voditelja udruga pristiglo nekoliko upita vezano uz 
nastavak provođenja sastanaka i aktivnosti te ljetnih višednevnih aktivnosti s obzirom na 
popuštanje mjera. Nakon provedene rasprave, zaključak je da se trenutno udrugama preporuči 
da i dalje prate i poštuju mjere koje preporuča HZJZ. Također zadužuje se Vujnović da kroz 
tjedan dana pošalje upit u HZJZ vezano za održavanje izviđačkih aktivnosti i VDA kako bi dobili 
službeno mišljenje kako postupati. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 
  
 
AD4.  Renovacija prostora u Koturaškoj 3A 
 
 Izvještava Špicer. Proveden je preliminarni pregled statičara te je prostor dobio žutu 
naljepnicu. Sutra 07.05. dogovoren je detaljni pregled sa inženjerom i statičarem kako bi se 
dobilo konačno mišljenje te izradio elaborat za sanaciju prostora. Od Europske regije WOSM-a 
smo dobili ponudu da sufinanciraju dio troška oko obnove prostora. Od nas su zatražili 
troškovnik kako bi donijeli odluku oko toga u kojem iznosu će sufinancirati obnovu. Dogovoreno 
je da će im se navedeni podaci dostaviti čim bude napravljen elaborat. Nakon provedene 
rasprave Kukić sumira sljedeće zaključke. Nakon što se dobije potvrda o sigurnosti prostora će se 
dogovoriti oko načina povratka djelatnika radu u Uredu. Također utvrdit će se i dinamika radova 
oko saniranja štete. U slučaju potrebe razmotrit će se i najam uredskog prostora na određeni 
rok do saniranja štete i normalizacije uvjeta za rad u sadašnjem uredu. Dogovoreno je da se 
evidentiraju svi troškovi oko saniranja štete kako bi se mogli refundirati troškovi od Grada 
ukoliko to bude moguće.  Zaključci su doneseni jednoglasno s 4 glasa za. 
 
 
AD5.  Dogovor oko aktivnosti do kraja godine 2020 

Izvještava Vujnović. Kao što i sami znate Zborovanje Saveza je odgođeno do daljnjega. 
Također zbog trenutne situacije neće se održati ni DION i DIV koji su predviđeni u kalendaru 
aktivnosti za lipanj. Prijedlog je da se DION i DIV prebace na termin u kojem se inače održava I. 
kolo Lige, dakle prvi tjedan listopada kako bi se ova aktivnost ipak održala ako to budući uvjet i 
okolnosti dopuste. Također i Jesenske igre poletaraca  bi se također održale sukladno kalendaru 
aktivnosti ako to bude moguće. Organizatori postoje tako da tu ne bi trebalo biti nekih većih 
problema. I spot je predviđen za održavanje u terminu 12.-13.09. u Lovincu, većina logističkih 



priprema je odrađena kao i programskih tako da ukoliko situacija bude povoljna namjera je da 
se najavljena akcija održi. Što se tiče Šumske škole za odrasle voditelje je predviđeno da 22.06. 
odrade ulazni test i pripremu za Šumsku školu. Prijave su još uvijek otvorene, za sada je 
prijavljeno nekih 25 tečajaca. Pratit ćemo razvoj situacije te tome prilagođavati dinamiku 
priprema i održavanje Šumske škole. Intencija je da se ukoliko budu postojali uvjeti Šumska 
škola svakako održi. Nakon provedene rasprave zaključeno je da ukoliko okolnosti budu 
dopuštale Šumska škola bude svakako provedena te da rokovi prijave budu maksimalno 
fleksibilni kako bi izašli u susret udrugama za prijavu tečajaca jer će velika većina stvari oko 
održavanja Šumske škole ovisiti o samoj epidemiološkoj situaciji i mjerama ograničenja koje će 
biti na snazi u danom trenutku. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 
 
 
AD6. Godišnja evaluacija rada i operativno planiranje 2020 
 

Izvještava Vujnović. U planu je bio sastanak koji se trebao održati početkom ožujka 
međutim zbog početka zabrana okupljanja i rada zbog Covida 19 sastanak je na kraju odgođen. 
Obzirom na situaciju trebalo bi donijeti odluku o tome kada bi se sastanak održao i tko su sve 
ljudi koji bi tamo trebali biti prisutni jer smatram da je održavanje operativnog planiranja u 
studenom svakako prekasno jer se planiranje za sljedeću godinu treba odraditi puno ranije. 
Nakon provedene rasprave predloženi su okvirni termini krajem lipnja i kolovoza, no konkretnije 
odluke će se donijeti na sljedećoj sjednici. 
 
 
AD7. 11. Smotra SIH-a 2020. 

 
Izvještava Vujnović. Planiranje oko provođenja Smotre se provode redovito. Dinamika i 

provođenje priprema prilagođene su trenutnoj situaciji. Predviđeno je kad to prilike dopuste da 
se održi sastanak uprave Smotre na terenu u Lovincu kako bi svi članovi stekli uvid u kako to sve 
izgledan na lokaciji te da se obiđu sve moguće lokacije za logorske terene i provođenje 
aktivnosti. Informacije su primljene na znanje. 
 
AD8. Projekti 
 

Izvještava Špicer. Na Europskim snagama solidarnosti nam je i formalno prošao projekt u 
iznosu 103.000,00 eur-a. Radi se o volonterskim akcijama zalijevanja sadnica u Dalmaciji, 
program koji smo nazvali "Budi moja voda", a kroz program je osiguran udio plaća zaposlenika 
SIH-a. Programom je predviđeno sudjelovanje ukupno 120 naših i 40 stranih volontera tokom 2 
ljetna mjeseca (smjene su 40 volontera po dva tjedna) u akcijama zalijevanja sadnica posađenih 
u prošlogodišnjoj Boranki. Svim volonterima bit će osigurani putni troškovi, hrana, smještaj i 
volonterski džeparac. Partneri u projekti si Islandski izviđači, Splitski skautski zbor te Hrvatske 
šume i HGSS. S obzirom na trenutnu situaciju projekt bi se mogao provesti sukladno planu 
navedenom u projektu. 

Također u planu je prijava i na još jedan natječaj norveško-islandsko-lihenštajnskih 
fondova. Za natječaj je najprikladnija za projektnu prijavu Boranka odnosno Boranka se najbolje 
uklapa u raspis natječaja. Rok prijave ja 11.05. Informacije su primljene na znanje.  
 
 



 
AD9. Hrvatska zajednica tehničke kulture 
 

Izvještava Špicer. U lipnju Hrvatska zajednica tehničke kulture ima svoju redovnu 
skupštinu na kojoj će se predložiti primanje Saveza izviđača Hrvatske u njihovo članstvo. HZTK je 
već kao pripremu za Skupštinu krenula u promoviranje SIH-a preko svog weba i you tube kanala.  
Trenutačno pripremamo dokumentaciju koju moramo dostaviti za pristupanje u članstvo te će 
ista biti dostavljena u HZTK do kraja tjedna. Ukoliko budemo primljeni u članstvo Savez mora 
izabrati i dva zastupnika koji će zastupati Savez u HZTK te je o tome dogovoreno da se procedura 
izbora odradi na tehničkoj sjednici Vijeća koje će donijeti odluku o našim predstavnicima. 
Također ukoliko uđemo u Zajednicu, Zajednica će nam do kraja godine sufinancirati polovinu 
plaće za jednog djelatnika i sufinancirati određene programske aktivnosti. Informacije su 
primljene na znanje. 

 
AD10. Razno 

 
Izvještava Vujnović. Zbog situacije povezane s virusom Covid 19 i nemogućnosti održavanja 
redovnih izviđačkih sastanaka i radionica Savez je pokrenuo web stranicu Izviđalica. Također u 
sklopu MUP RH, odnosno pričuvne državne interventne postrojbe oko 100 izviđača s područja 
Zagreba i okolice se uključilo u pomoć kroz sustav Civilne zaštite. Pomoć je prvenstveno bila u 
pripremi bolnica, odnosno podizanju trijažnih šatora ispred 6 zagrebačkih bolnica te bolnice u 
Sisku. Također članovi Splitskog skautskog Zbora su pomagali u istim zadacima. U sklopu Arene 
Zagreb pripremljeno je 900 kreveta za potrebe sekundarne bolnice te je iskrcano preko 70 tona 
medicinske i zaštitne te higijenske opreme koja je avionima stigla u Hrvatsku. Nakon potresa 
izviđači su u sklopu CZ-a na trgu dr. Franje Tuđmana podigli šatorsko naselje za smještaj 600 
osoba no kako za tim smještajem na kraju nije postojala potreba šatori su rastavljeni i 
pospremljeni neki desetak dana kasnije. Također trenutačno sudjelujemo u demontaži kreveta i 
opreme u Areni i taj bi posao trebao biti završen do kraja tjedna. Nakon završetka aktivnosti  
popis ljudi koji su se prijavili za pričuvnu postrojbu će se pregledati i revidirati te će se za ljude 
koji nisu prošli obuku i dobili opremu, za razliku od onih tridesetak prvotno prijavljenih, osigurati 
kroz sustav CZ, obuka i opremanje. Informacije su primljene na znanje. 
 
Vujnović napominje kako bi s obzirom na to da je izabran kao zamjenik u Savjet za razvoj civilnog 
društva Vijeće trebalo potvrditi njegov izbor.  
 
Nije bilo drugih tema pa pošto je iscrpljen dnevni red Kukić zatvara sjednicu IO. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


